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رشت- خبرنگار کیهان:
طرح تحقیقاتی پرورش توأم ماهی خاویاری در 
قفس با کپور ماهیان دراستخرهای خاکی بخش سنگر 

شهرستان رشت به بهره برداری رسید.
رئیس مؤسسه تحقیقات بین المللی تاس ماهیان دریای 
خزر با اشاره به اینکه در این طرح پرورش فیل ماهی در قفس 
با پرورش کپورماهیان مورد بررسی قرار گرفت، اظهار داشت: 
برای این کار 4 دســتگاه قفس شناور در داخل استخرهای 
خاکی به مساحت 2 هکتار مستقر شد و فیل ماهی همراه با 
ماهیان گرمابی معمولی، فیتوفاک، بیگهد و آمور به مدت 5 

ماه پرورش داده شد.
علــی یزدانی با بیان اینکه در ایــن روش به علت نیاز 
نداشــتن به زمین یا آب بیشتر، میزان سرمایه گذاری اولیه 
کمتر اســت، گفت: ارتقای راندمان تولیــد و میزان درآمد 
پرورش دهنــدگان از دیگر مزایای پرورش ماهیان خاویاری 

در استخرهای خاکی است.
وی افزود: در مجمــوع میانگین تولید کپورماهیان در 
کشور 2/5 تن در هکتار می باشد که در این پروژه میزان تولید 
3/4 تن در هکتار است همچنین میانگین تولید فیل ماهی 
در هر مترمربع قفس در کشــور، 12 کیلوگرم است که در 

این پروژه 18 کیلوگرم در هر مترمربع تولید شده است.

رئیس ســازمان جهــاد کشــاورزی مازندران 
گفت: 500هزار تن پرتقال ســالم در انبارهای فنی و 
سردخانه های اســتان وجود دارد و نیازی به واردات 

پرتقال نیست.
  دلاور حیدرپور افزود: محمدعلی طهماسبی معاون امور 
باغبانی وزیر جهاد کشاورزی از باغهای مرکبات ، انبارهای 
فنی باغداران، سورتنیگ ها و سردخانه های مازندران بازدید 
کرد و به صورت رسمی اعلام شده که پرتقال سالم به اندازه 

کافی در استان وجود دارد.
رئیس سازمان جهاد کشاورزی مازندران گفت: هموطنان 
نگران تامین پرتقال شــب عید نباشــند و بر اساس مصوبه 
شــورای اقتصاد ، شرکت تعاونی روســتایی در حال خرید 
تضمینی 40هزارتن پرتقال درجه یک و سالم شب عید است.
حیدرپور با اشاره به اینکه بازرگانان نیز همانند سال های 
گذشــته درحال خرید پرتقال برای صادرات هستند، گفت: 

تاکنون چند کانتینر پرتقال مازندران صادر شده است.
رئیس ســازمان جهاد کشاورزی مازندران با بیان اینکه 
تاکنون 111هزار تن پرتقال دور ریختنی و غیرقابل استفاده 

باغداران استان با قیمت سه هزار و 500 ریال در هر کیلوگرم 
خریداری شــده، گفت: خرید این پرتقال ها از محل کمک 

بلاعوض تخصیصی دولت همچنان ادامه دارد.
دولت در پی سرمای کم سابقه نخستین روزهای آذرماه 
گذشته در مازندران که سبب یخ زدگی بخشی از محصول 
مرکبات باغداران این استان شد ، 300 میلیارد ریال کمک 
بلاعوض تخصیص داد . حیدرپور به خرید 300 تن پرتقال 
درجه یک، پنج هزارو 147تن درجه 2 اشــاره کرد و گفت: 
براساس برنامه ریزی مراکز خرید قیمت مرکبات را به صورت 
تضمینی در ســه قالب درجه یک و 2 از هشت هزار و 400 
ریال تا هفت هزار و 300 ریال در هر کیلوگرم با پیش بینی 

افت سرما زدگی خریداری می شود.
رئیس سازمان جهاد کشاورزی مازندران اظهار داشت: 
تاکنــون 16هزارو 500تــن پرتقال درجه ســه با قیمت 
550تومان در هرکیلوگرم برای کنســانتره خریداری شده 
است. مازندران 110 هزار هکتار باغ مرکبات دارد که براساس 
برآورد کارشناسان ، 30 درصد از حدود 2 میلیون تن تولید 

مرکبات مازندران براثر سرمای امسال آسیب دید.

89 کیلومتر از طرح های بزرگراهی اســتان یزد طی مراسمی با  
حضور وزیر راه و شهرسازی، افتتاح شد.

عبــاس آخوندی با حضور در ورودی مســیر 160 کیلومتری اردکان - 
چوپانــان، 45 کیلومتر از مجموع 72 کیلومتــر از این محور که دوبانده و با 

عرض 11 متر در استان یزد واقع شده را افتتاح کرد.
اهداف این طرح برقراری ارتباط میانبر در حدفاصل محورهای راه یزد و 
استان های جنوبی، با اتصال مسیر مراکز استان های شمالی کشور، کاهش قابل 
ملاحظه طول مسیر راه به میزان حدود 300 کیلومتر در حد فاصل شهرهای 
یزد و استان های شمالی و اتصال مراکز صنعتی، معدنی، کشاورزی و جمعیتی 
منطقه طرح به شبکه سراسری راه اعلام شده است.توسعه زیرساخت های حمل 
و نقل شبکه راه در محدوده حوزه نفوذ طرح، صرفه جویی در مصرف انرژی و 
سوخت و کاهش آمار سوانح و تصادفات جاده ای در ابعاد منطقه ای و ملی از 
دیگر اهداف این طرح است.همزمان با افتتاح طرح بزرگراه اردکان - چوپانان، 

44 کیلومتر از محور تفت - ابرکوه - سورمق نیز به بهره برداری رسید.
برای افتتاح این 2 طرح در مجموع 1300 میلیارد ریال اعتبار از ســوی 

وزارت راه و شهرسازی هزینه شده است.

افتتاح 89 کیلومتر بزرگراه 
در  استان یزد

همدان- خبرنگار کیهان:
مجوز ایجاد دانشکده طب سنتی در همدان 

از سوی وزارت بهداشت صادر شد.
مدیر اداره نظارت بر درمان دانشگاه علوم پزشکی 
همدان در این باره گفت: اخیرا چند مجوز جهت ایجاد 
دانشکده طب سنتی از سوی وزارت بهداشت و درمان 
صادر شده که یکی از مجوزها متعلق به دانشگاه علوم 

پزشکی همدان است.
علی گودرزی افزود: با تاســیس و آغاز به کار این 
دانشکده، امیدواریم همدان به عنوان یکی از قطب های 
طب سنتی در کشــور مطرح شده و مورد توجه قرار 

بگیرد.
وی اعلام کرد: همچنین احداث 20 باب سلامتکده 
طب سنتی دارای تیپ استاندارد و منطبق بر معماری 
ایرانی- اسلامی در 20 دانشگاه علوم پزشکی کشور در 

دستور کار وزارت بهداشت و درمان قرار دارد.
وی یادآور شد: ساماندهی فعالیت های مربوط به 
طب سنتی و جلوگیری از فعالیت های غیرقانونی در 
این زمینه از جمله اهداف تاســیس ســلامتکده های 

مذکور به شمار می رود.
گودرزی اظهار داشت: اقدامات لازم جهت توسعه 
و هدف گــذاری مطلوب برای ترویج طب ســنتی در 
همدان در دست انجام است و در همین راستا نخستین 
دوره آموزش پزشــکان عمومی نیز برگزار شد که به 
شرکت کنندگان، مجوز رسمی از طرف دانشگاه علوم 

پزشکی اعطا خواهد شد.
وی تاکید کرد: ورود افراد غیرمجاز و فاقد صلاحیت 
در کار طب سنتی، یکی از مشکلات این عرصه است 
که برای رفع این مشکل، طی چند ماه آینده پزشکان 
آموزش دیده به صورت رســمی کار خود را در استان 

آغاز می کنند.
مدیر اداره نظارت بر درمان دانشگاه علوم پزشکی 
همدان افزود: دوره  های تخصصی و پی.اچ.دی تغذیه 
در طب ســنتی، امسال وارد دانشگاه همدان شده که 
دانشــجویان آن پزشکان عمومی هستند و در آزمون 
دستیاری شرکت می کنند تا به عنوان متخصص طب 

سنتی به فعالیت مشغول شوند.

مجوز ایجاد دانشکده طب سنتی 
در همدان صادر شد

معاون امور آب و آبفــای وزارت نیرو گفت: این 
وزارتخانه با هفت هزار میلیارد ریال سرمایه گذاری در 
حال تکمیل زیرساخت های منابع آبی کردستان است.
رحیم میدانی در جلسه ستاد فرماندهی اقتصاد مقاومتی 
کردستان افزود: این میزان اعتبار در حوزه های مختلف آب 
آشــامیدنی، سدها و سایر زیرساخت های استان هم اکنون 

در حال هزینه شدن است.
وی گفــت: با توجــه به منابع آبی موجود کردســتان 
تخصیص آب برای استان های مبدا به شرط توجیه اقتصادی 
بــرای دولــت از اولویت های وزارت نیرو اســت تا با کمک 
مسئولان استان طرح هایی برای توسعه صنعت و کشاورزی 

استان تعریف شود.
وی با اشــاره به اینکه تامین آب آشــامیدنی مورد نیاز 
روســتاها و شــهرها بدون هیچ توجیهی هم قابل اجراست 
و وزارت نیرو در این ارتباط مشــکلی ندارد افزود: آب مورد 
نیاز صنایع نیز بدون هیچ مشکلی در تمامی شهرستان های 

کشور توسط این وزارتخانه تامین می شود.
میدانــی گفت: انتقال آب از ســد ژاوه به ســد  آزاد از 
طرح های اولویت دار وزارت نیرو با سه هزار و 700 میلیارد 
ریال سرمایه گذاری بوده و بعد از آن نیز احیای دشت قروه و 
دهگلان در اولویت دوم قرار دارد. وی افزود: مازاد آب سد ژاوه 
پس از انتقال به سد آزاد هم اکنون در حال بررسی است که 
مقداری از آن طبق سال های گذشته به سد سورال منتقل و 
بقیه نیز در اختیار بهره برداران استان برای اجرای طرح های 

کشاورزی و صنعتی توجیه دار قرار بگیرد.
استاندار کردستان نیز در این جلسه تعیین تکلیف سهم 
و تخصیص آب استان از سدهای کردستان را خواستار شد و 
گفت: آسان ترین راه توسعه استان باافزایش سطح اراضی آبی 
و رشد فعالیت های اقتصادی وابسته به آب امکان پذیر است.

عبدالمحمد زاهدی افزود: میانگین اراضی آبی کردستان 
با11 درصد حدود 35 درصد از متوسط کشوری پایین تر بوده 
و با توجه به منابع آبی مقرر شده در برنامه ششم توسعه این 

شاخص به میانگین کشوری برسد.
بــه گفته وی طبق سیاســت های دولــت برای تحقق 
اقتصاد مقاومتی ممنوعیتی برای تخصیص آب به صنعت و 
شــرب وجود ندارد از این رو تمامی نهادها موظف به تحقق 
این اهداف هستند. زاهدی گفت: وزیر نیرو به همراه معاون 
اول رئیــس جمهوری وعده تبدیل 66 هزار هکتار از اراضی 
دیم استان به آبی را داده است اما تاکنون این برنامه محقق 
نیافته و مردم استان خواهان اجرای طرح در پایاب سدهای 

عباس آباد، ژاوه و امیرآباد هستند.
وی همزمانی اجرای سدهای استان و طرح های انتقال 
آب به اراضی شهرســتان های استان و همچنین جلوگیری 
از نشــت فاضلاب روستاها به داخل دریاچه سدهای استان 
را خواســتار شد و افزود: وزارت نیرو بایددر این راستا اقدام 
جدی را انجــام دهد و منابع آبی از مخاطره های زیســت 

محیطی در امان باشند.

معاون وزیر نیرو:
سرمایه گذاری 7 هزار میلیارد ریالی وزارت نیرو در کردستان

همدان - خبرنگار کیهان:
با حضور وزیر بهداشت، درمان و آ موزش پزشکی، 
دو پروژه بیمارستانی با مشارکت خیران در شهرستان 

ملایر افتتاح شد.
سیدحسن قاضی زاده هاشمی در مراسم تجلیل از خیرین 
سلامت و افتتاح دو پروژه بیمارستانی این شهرستان، گفت: به 
خاطر موقعیت ملایر و بار پذیرش بیماران از شهرهای مجاور 
که به این شهرســتان تحمیل می شود، لازم است اقدامات 
بیشتر و مهمتری در حوزه بهداشت و درمان آن انجام شود.

وی اعلام کرد: هم اکنون حدود 70 پروژه حوزه بهداشت و 
درمان در شهرستان ملایر در حال اجراست که با بهره برداری 
از آنها، می توانیم خدمات مهمی مانند اعمال جراحی قلب، 
آنژیوگرافی، درمان بیماران ســرطانی و رادیولوژی به مردم 
این منطقه ارائه دهیم و ســعی داریم طی یک سال آینده 
بیشتر آنها را به نتیجه برسانیم. قاضی زاده هاشمی خاطرنشان 
ساخت: احداث و تکمیل اورژانس شهر در اولویت پروژه های 
بهداشــتی و درمانی ملایر قرار دارد و امیدواریم این طرح 
مهم ســال آینده به مرحله بهره برداری رسیده و در اختیار 
مردم قرار بگیرد. وزیر بهداشــت در ســفر به ملایر بخش 
مراقبت های ویژه قلبی CCU بیمارستان امام حسین)ع( که 
در 800 متــر مربع زیربنا با اعتبار 20 میلیارد ریال احداث 
شده است را مورد بهره برداری قرار دارد. مبلغ هفت میلیارد 
و 500 میلیون ریال از هزینه های این پروژه از ســوی یک 
واقف و خیر نیک اندیش ملایری پرداخت شده است. پروژه 
دوم نیز بخش MRI بیمارستان امام حسین)ع( بود که برای 
ایجــاد و راه اندازی آن مبلغ 65 میلیارد ریال اعتبار از محل 
وزارت بهداشت و دانشگاه علوم پزشکی همدان هزینه شده 
که در زمینی به مســاحت 800 متــر مربع احداث و مورد 

بهره برداری قرار گرفت.

نماینده مردم اراک، کمیجان و خنداب در مجلس 
گفت: نحوه خصوصی سازی شرکت هپکوی اراک به 
هیچ وجه مبتنی بر اصول و منطق نبوده و سازمان 
خصوصی سازی در برخورد قانونی با مالک این شرکت 

قصور کرده است.
علی اکبر کریمی در خصوص تجمع کارگران شرکت 
هپکو در رابطه با عدم پرداخت مطالباتشان، اظهار داشت: 
شرکت هپکو چندین سال است به لحاظ مالکیتی بلاتکلیف 
مانده و کارگران این شرکت نمی دانند طرف حساب آنها 

برای پیگیری مطالبات و حقوقشان چه کسی است.

وی با اشــاره به اینکه ســازمان خصوصی سازی در 
برخورد با مالک این شــرکت به عنوان فردی که چنین 
ســرمایه ملی و برند معتبری را طبق اصل 44 خریداری 
کرده، کوتاه آمده، خاطرنشــان ســاخت: انتظار می رود 
ســازمان خصوصی ســازی تصمیمات جدی در برخورد 
قانونی بــا این فرد که نه تنها بدهــی خود بابت خرید 
شرکت را حدود 10 سال است نپرداخته، بلکه میلیاردها 
تومان از ماشین آلات شرکت را برده و به شرکت بدهکار 

است، اتخاذ کند.
نماینده مردم اراک، کمیجــان و خنداب در مجلس 

شورای اسلامی تصریح کرد: برخورد سازمان خصوصی سازی 
با مالک شــرکت هپکو که یک دهه است شیره وجود این 
شرکت را مکیده و امروز که این شرکت از نظر مواد اولیه، 
تولیدات و قراردادهای منعقده به آخر خط رســیده بیان 
می کنــد من توانایی اداره این شــرکت را ندارم، برخورد 

صحیحی نیست.
وی افزود: خصوصی سازی شرکت هپکو به هیچ وجه 
مبتنی بر اصول و منطق نبوده و سازمان خصوصی سازی 
قطعا در روند برخورد قانونی با این فرد کوتاهی کرده است 
و چند سال اســت که این فرآیند را با کندی و مسامحه 

پیش می برد.
کریمی با بیان اینکه کارگران شرکت هپکو علاوه بر 
تامین مســائل معیشتی نسبت به آینده شرکت و آینده 
شغلی خود نگران هستند، ابراز کرد: برخی از تصمیماتی 
که در ستاد اقتصاد مقاومتی در سطح استان و به موازات 
آن در وزارت صنعت، معدن و تجارت گرفته شــده باید 
در ســطح ملی و به ویژه توسط سازمان خصوصی سازی 
پیگیری شــود که ابتر مانده و اجرایی نشــده است و به 
عنوان نماینده مردم انتظار داریم این مطالبات کارگران 

شرکت هپکو پیگیری شود.

نماینده مردم اراک، کمیجان و خنداب در مجلس اعلام کرد

قصور سازمان خصوصی سازی در برخورد قانونی با مالک شرکت هپکوی اراک همدان - خبرنگار کیهان:
کتاب نویسنده و رزمنده همدانی به دستخط رهبر معظم 

انقلاب مزین شد.
کتاب »وقتی مهتاب گم شــد« حاوی خاطرات رزمنده و جانباز 
هفتاد درصد علی خوش لفظ از حضورش در جبهه های جنگ در دوران 
دفاع مقدس است که توسط نویسنده و رزمنده همدانی حمید حسام 

تدوین شده و به رشته تحریر درآمده است.
حمید حســام که صاحب آثار ارزشــمند دیگری با موضوع دفاع 
مقدس اســت، در دیدار اخیر جمعی از نویسندگان و ادیبان کشور با 
مقام معظم رهبری حضور داشت و در این دیدار کتاب »وقی مهتاب 
گم شد« وی مورد تمجید معظم له قرار گرفته و در صفحه اول کتاب، 
یادداشتی بدین شرح مرقوم فرمودند: »بسمه تعالی، سلام بر شهید زنده 
دفاع مقدس آقای علی خوش لفظ عزیز و سپاس از نویسنده خوش ذوق 

و خوش قلم آقای حمید حسام. سیدعلی خامنه ای«.
همچنین رهبر فرهیخته انقلاب خطاب به شاعر امیری اسفندقه 
فرمود: »اگر شما این کتاب را بخوانید، می توانید ده شعر با مضامین 

موجود در این کتاب بسرایید.«
در این دیدار که نویسنده دیگر دفاع مقدس خانم بهناز ضرابی زاده 
از همدان نیز حضور داشت، رهبر انقلاب، کتاب »دختر شینا« اثر خانم 
ضرابی زاده را تحســین کرده و درباره کتاب جدید و در دست انتشار 
وی که حاوی خاطرات همســر سردار شهید علی چیت سازیان است، 
فرمودند: »چه خوب! من به واسطه کتاب آقای حسام، خیلی علاقه مند 
شده بودم درباره شهید چیت سازیان بیشتر بدانم و چه خوب شد شما 

این کتاب را به من دادید.«

تقریظ رهبر معظم انقلاب
 بر کتاب نویسنده همدانی

دادستان عمومی و انقلاب زاهدان گفت: 41 زندانی زاهدان 
که فقط 6 ماه از پایان محکومیت آنان باقی مانده بود به دلیل 

حسن اخلاق و رفتار آزاد شدند.
حجت الاسلام علی موحدی راد افزود: محکومان به حبس طولانی 
مدت چنانچه فقط 6 ماه از محکومیت آنان باقی مانده و حسن خلق 
و رفتار در زندان داشته باشند با موافقت شورای طبقه بندی زندان با 

اعطای مرخصی پایان حبس تا 6 ماه آزاد می شوند.
وی ادامه داد: این اقدام با هدف کاهش جمعیت کیفری و کم کردن 

مشکلات زندانیان و خانواده های آنان صورت گرفت.
دادستان عمومی و انقلاب زاهدان از برگزاری چند طرح مهم در 
زاهدان با همکاری ســایر دستگاه های متولی خبر داد و گفت: طرح 
ساماندهی و جمع آوری متکدیان، طرح جمع آوری معتادان متجاهر و 
کارتن خواب ها و پلمب منازلی که مبادرت به توزیع و خرید و فروش 
مواد مخدر می کنند و پاتوق معتادان شده اند به منظور ارتقای امنیت 

اجتماعی تا پایان سال در این کلان شهر اجرایی می شود.

آزادی 41 زندانی به دلیل
 حسن اخلاق

به دستور متولی آستان قدس رضوی، 35 نفر از جانبازان 
ضایعه نخاعی 8 سال دفاع مقدس برای نخستین بار در بخش 

شمیم رضوان مشغول به خدمت شدند.
 مسئول بخش شمیم رضوان حرم مطهر رضوی گفت: این امکان 
برای این جانبازان که برای نخستین بار توفیق خدمت در حرم علی بن 
موسی الرضا)ع( را به دست آوردند، فراهم آمد تا در آیین آماده سازی و 

بسته بندی گل های ضریح در رواق غدیر خدمت رسانی کنند.
حمیدرضا سلیمی با بیان اینکه چهارشنبه هر هفته این جانبازان 
در این بخش مشغول به خدمتگزاری خواهند شد، افزود: این جانبازان 
ضایعه نخاعی در فضایی آکنده از شــور و اشتیاق و با مداحی، قرائت 
زیارت خاصه حضرت رضا)ع( و ذکر صلوات به بوجاری و آماده سازی 

گل های ضریح حرم امام مهربانی می پردازند.
وی اظهار کرد: این گل ها پس از بوجاری و خشــک شدن داخل 
پلاســتیک هایی با آرم حرم مطهر رضوی بسته بندی شده و به همراه 

یک کتابچه مناسبتی آماده سازی می شود.
مسئول بخش شمیم رضوان حرم مطهر رضوی بیان کرد: بخش 
شمیم رضوان حرم مطهر رضوی به صورت روزانه 850 بسته متبرک 
را همراه با سایر اقلام فرهنگی طی مراسمی پس از نماز صبح در رواق 

غدیر بین زائران توزیع می کند.

جانبازان دفاع مقدس
 خادمان شمیم رضوان شدند

نماینده مردم ســلماس در مجلس شورای 
اســلامی گفت: احیای جاده ابریشم در ایران 
مناسبات اقتصادی، سیاسی و اجتماعی 15 کشور 
واقع شده در این مسیر را ارتقا می دهد اما ترکیه 
در راه اندازی مرز »کوزه رش« که در مسیر همین 

جاده است با ایران همکاری نمی کند.
شهروز برزگر اظهار داشت: شهرستان سلماس 80 
کیلومتر با کشور ترکیه مرز مشترک دارد اما باید در 
استفاده از موقعیت های مرزی هر دو طرف مشارکت 

و رغبت داشته باشند.
نماینده مردم سلماس در مجلس شورای اسلامی 
گفــت: ایران به عنوان یک طرف در مرز »کوزه رش« 
شهرستان سلماس رغبت خود را برای فعالیت با ترکیه 
اعلام کرده است ولی هنوز طرف مقابل پای کار نیامده 
است.وی افزود: برای ایجاد ارتباط با کشور ترکیه و یا 
هر ارتباطات بین المللی باید مســئولان حاکمیتی و 

دولت مرکزی وارد عمل شوند.
برزگر خاطرنشان کرد: طرف ایرانی تلاش خود را 
برای راه اندازی مرز »کوزه رش« و استفاده مطلوب از 
موقعیت مرزی را انجام می دهیم ولی این کار به تنهایی 
کافی نیســت و به اراده دولت ها و سیاســت خارجی 
بستگی دارد تا با مذاکرات بین المللی امتیازات لازم را 

برای ایجاد ارتباطات مرزی اخذ کنند.
نماینده مردم سلماس در مجلس شورای اسلامی 
بیان کرد: برای ایجاد بازارچه مرزی و پایانه مرزی تنها 
اقدام از سوی ایران کافی نیست و چنانچه ترکیه پای 
کار نیایــد و ســرمایه گذاری در مرز انجام ندهد هیچ 

اقدامی از سوی ایران قابل بهره مندی نخواهد بود.

نماینده مردم سلماس در مجلس:

ترکیه در راه اندازی مرز »کوزه رش« 
با ایران همکاری نمی کند

بهره برداری از طرح تحقیقاتی پرورش 
ماهی خاویاری در قفس در رشت

رئیس سازمان جهاد کشاورزی مازندران:

نیازی به واردات پرتقال نیست

معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار استان 
فارس گفت: انتقال آب استان فارس به بوشهر و 
گل گهر سیرجان کرمان منتفی است و این استان ها 

باید برای تأمین آب خود فکر دیگری بکنند.
خلیل رضائیان در نشســت هم اندیشی منطقه ای 
بحران آب در جمع مدیران هشت استان کشور در این 
شــهر اظهار داشــت: بحران کم آبی در فارس به حدی 
است که دیگر انتقال آب از این استان به بوشهر و کرمان 
غیرممکن شده و این استان ها باید برای تأمین آب خود 

فکری دیگر بکنند.
وی با اشــاره به کاهش 85 درصدی میزان بارش ها 
در استان فارس نســبت به مدت مشابه سال گذشته، 
گفت: دردانه ترین دریاچه این اســتان در حالی خشک 
می شود که 40 میلیون مترمکعب آب بیشتر از ظرفیت 
ســد درودزن برداشت شده اســت و این بحران را باید 

بسیار جدی گرفت.
این مقام مسئول ادامه داد: باید دست به دعا شویم 
که حداقل آب برای مصرف شرب و صنعت خود را بتوانیم 
تأمین کنیم، افزون  بر اینکه در بخش کشاورزی نیز دیگر 

آبی برای استفاده نمانده است.
رضائیان خاطرنشان کرد: اگر روی 60 درصد منابع 
تجدیدپذیر خود ســرمایه گذاری کرده بودیم در حال 

حاضر با بحرانی به این شدیدی مواجه نبودیم.
این مقام مســئول با اشــاره به اینکه هزینه انتقال 
آب از خلیج  فارس به استان های دیگر نیز دارای هزینه 
بسیار است، ادامه داد: ما برای حل مشکل آب و مبارزه 
با حفرکنندگان چاه های غیرمجاز باید هزینه تخلف را بالا 
ببریم تا این افراد به راحتی نتوانند به کارهای غیرقانونی 

خود ادامه دهند.
رضائیان  بر ضرورت برخورد با مشترکان پرمصرف 

آب و تشویق کم مصرفان تاکید کرد.

 اســتاندار فارس گفت: تمام کسانی که در 
زمین لرزه شهرســتان خنج مقصر بوده اند باید 

معرفی شوند.
ســید محمدعلی افشانی در نشست شورای فنی 
استانداری فارس در این شهر اظهار داشت: گاهی یک 
سهل انگاری کوچک در ساختمان سازی موجب ریزش 
و از بین رفتن جان انسان ها شده است و بی گمان هیچ 
هزینه ای برای جبران جان انسان قابل پرداخت نیست.
وی با اشاره به زمین لرزه 5/1 ریشتری شهرستان 
خنج که موجب تخریب برخی منازل مسکونی و کشته 
شــدن چهار نفر شد، خاطرنشان کرد: اگر در ساخت 
منازل تخریبی آئین نامه مقررات ســاختمان رعایت 
شــده بود، بی گمان چنین تخریبی روی نمی داد که 
بیشــتر این تخریب ها نیز در ساخت وسازهای دولتی 

اتفاق افتاده است.
افشــانی گفت: زمین لرزه خنج باید موردبررسی 
دقیق قرارگرفته و با تمام کســانی که در زمینه عدم 
رعایت مقررات ساختمان، کوتاهی کرده اند برخورد و 
برای تک تک آنها پرونده تشکیل  شده که گزارش آن 
نیــز باید به بنده ارجاع داده شــود تا دیگران نیز یاد 

بگیرند که کار خود را درست انجام دهند.
استاندار فارس همچنین اظهار داشت: اینکه با توجه 
به وجود آیین نامه و قانون بازهم شاهد چنین مسائلی 
هســتیم به این دلیل اســت که با متخلفان برخورد 
نمی شــود حالا می خواهد مشاور یا پیمان کار باشد و 
پرداخت خسارت ریختن دیوار یک ساختمان باوجودی 
که هنوز کامل نشده است را نباید مردم پرداخت کنند 
و کسی باید این جریمه را بدهد که این حادثه ناشی 

از رفتار وی باشد.

استاندار فارس: 
مقصران زمین لرزه خنج 

باید معرفی شوند

دو طرح بیمارستانی در ملایر 
افتتاح شد

عضو شورای اسلامی شهر رشت گفت: کارگران شهرداری 
رشــت چند ماه حقوق دریافت نکرده اند و با سختی معیشت 

خود را تأمین می کنند.
محمود باقری خطیبانی در جلسه شورای اسلامی این شهر با اشاره 
به ضرب و شتم بازرس سازمان تاکسیرانی رشت اظهار کرد: این کارگر 
زحمتکش شهرداری رشت به دلیل اینکه تقاضای حقوق معوقه خود 

را کرده بود مورد ضرب و شتم قرار گرفت و کتک خورد.
وی با بیان اینکه کارگران شــهرداری رشــت از جمله پاکبانان، 
فضای سبز و... ماه هاست حقوق خود را دریافت نکرده اند و به سختی 
معیشت خود را تأمین می کنند، تصریح کرد: روز رشت را به بهانه های 
مختلف حذف کردند و دیدار با خانواده های شــهدای مدافع حرم را 
هزینه ای به غیر از خریدن یک جعبه شیرینی به  همراه نداشت بدون 

دلیل برگزار نکردند.
باقری خطیبانی با اشاره به اینکه شرکتی در مکان پل بوسار رشت 
به نام مدیریت تعاونی شهر باران با شهرداری این شهر قرارداد بسته و 
ملکی را از شهرداری اجاره کرده است، خاطرنشان کرد: هنوز مدت زمان 
قرارداد شهرداری رشت با آن تعاونی به اتمام نرسیده اما همان ملک را 
شهرداری دوباره به یک شرکت تعاونی دیگر همزمان اجاره داده است.

وی پروژه های شــهرداری رشــت را بدون کار تحقیقاتی در حال 
انجام دانست و بیان کرد: پروژه پیاده راه فرهنگی رشت یکی از همین 
پروژه هاست که هر روز شاهد کنده کاری در یک بخش از آن هستیم.
عضو شورای اسلامی شهر رشت با بیان اینکه به دنبال استیضاح 
شــهردار رشت نیستم، خاطرنشــان کرد: در قبال بیت المال مسؤول 
هستیم و نباید اجازه دهیم هرگونه که می خواهند از بیت المال هزینه 
کنند و امیدواریم مشــکلات شهر رشت برطرف شود و شاهد توسعه 

همه جانبه رشت باشیم.

عضو شورای اسلامی شهر رشت:
کارگر شهرداری رشت به دلیل
احقاق حقوق خود کتک خورد

مدیرکل دامپزشکی گیلان گفت: بعد از معدوم سازی طیور آلوده 
در روستاها کارگروهی اقدام به انجام تعیین بهای طیور معدوم شده 
کرده و از اعتبارات ملی به آنها غرامت پرداخت و تلاش می شود که 

کمترین ضرر اقتصادی به روستائیان وارد شود.
ســهراب عاقبتی گفت: ایران به واسطه اینکه در مسیر مهاجرت پرندگان 
وحشــی از اروپای شمالی و روســیه قرار دارد از کشورهای آلوده به ویروس 

مذکور محسوب می شود و این بیماری در کشور تایید شده است.
وی گیــلان را در کریدور مهاجرت پرندگان وحشــی و دارای آبگیرها و 
تالاب هــای متعدد عنوان کرد و افزود: بیماری آنفلوآنزای فوق حاد پرندگان 
در کانون های روســتایی استان مشاهده و به تایید آزمایشگاهی دامپزشکی 
گیلان رســیده اســت. عاقبتی با اشــاره به اینکه طیوری چون مرغ، اردک، 
بوقلمون، خروس و شــترمرغ در مقابل این بیماری بســیار ضعیف هستند، 
نقطه آسیب پذیری گیلان در مقابل بیماری مذکور را در کانون های روستایی 
دانســت و با بیان اینکه در برخی از روستاهای استان این بیماری دیده شده 
اســت تصریح کرد: در کانون های صنعتی استان هیچگونه گزارشی مبنی بر 

شیوع بیماری آنفلوآنزای فوق حاد پرندگان دیده نشده است.

 رئیس دامپزشکی شهرســتان مرزی هیرمند در شمال 
سیستان و بلوچستان گفت: در پدیده ای نادر بره گوسفندی با 
2 زبان و سه حفره بینی در روستای نظر شریف این شهرستان 

متولد شد.
محمدعلی رخشانی زاده اظهار داشت: این بره گوسفند هم اینک از 
سلامت مطلوبی برخوردار است و به دلیل اینکه نمی تواند از پستان مادر 
شیر تغذیه کند، با پستانک شیر می خورد.وی این تولد را یک اختلال 
ژنتیکی دانســت و تصریح کرد: تولد این گونه نادر گوسفند بیماری 

محسوب نمی شود و معمولا این گونه حیوانات عمر طولانی ندارند.
رئیس دامپزشکی هیرمند گفت: این گوسفند با 2 زبان و سه حفره 
بینی با توجه به داشتن مشکل تعادل، نیازمند تجویز داروهای تقویتی 
است.وی افزود: این اختلالات معمولا در دوران بارداری رخ می دهد و 

هر عاملی سبب آن می شود.

قزوین- خبرنگار کیهان:
مدیرعامل نیروگاه شهید رجایی قزوین اظهار داشت: این موضوع 
که آلودگی نیروگاه در کاهش بارش ها و تغییر اقلیم نقش دارد؛ حرف 

غیرکارشناسی است.
علی فرهور خاطرنشان کرد: محوطه نیروگاه 320 هکتار است و کل استان 
قزوین نیز یک درصد از وسعت کشور را دربر گرفته که تغییر اقلیم و آب و هوا در 
کل کشور و در جهان در حال رخ دادن است و ربطی به عملکرد نیروگاه ندارد.
به گفته وی، پدیده تغییر اقلیم، جهانی است و آلودگی های محیط زیستی 
تنها به یک مجموعه برنمی گردد؛ بلکه به کل ساکنان یک کشور و آحاد جامعه 
مربوط می شود. وی در بخش دیگری از سخنانش با اشاره به اینکه حدود 4/8 
درصد از تولید کل برق کشور توسط نیروگاه شهید رجایی تولید می شود؛ افزود: 
این میزان تولید در طی سال به میزان سه هزار میلیون مترمکعب سوخت گاز 
طبیعی نیاز دارد.مدیرعامل نیروگاه شهید رجایی قزوین ادامه داد: هر اندازه 
سوخت گاز طبیعی کمتر تحویل نیروگاه شود؛ ما ناچاریم در نیروگاه بخار از 
سوخت مازوت و در نیروگاه سیکل ترکیبی از سوخت گازوئیل استفاده کنیم.
وی به استفاده 88 درصدی گاز طبیعی در نیروگاه شهید رجایی قزوین 
اشاره و تأکید کرد: در سال 94 و 95 بیشترین سهم گاز به نیروگاه ها اختصاص 
یافت.وی در بخش دیگری از سخنانش به نیاز مصرفی برق استان اشاره کرد و 
گفت: در استان قزوین حدود 5 میلیارد کیلووات ساعت برق مصرف می شود 

که این نیروگاه بیش از 2 برابر مصرف استان برق تولید می کند.

نیروگاه شهید رجایی قزوین، دلیل کاهش 
باران و برف در این شهر نیست

مراغه - خبرنگار کیهان: 
مدیرعامل انجمن حمایت از زندانیان مراغه 
گفت: پیرترین زندانی این شهرستان با 85 سال 

سن با مساعدت خیران این انجمن آزاد شد.
علاءالدین نقیبی افــزود: این پیرمرد که یک ماه 
پیش به دلیل بدهی مالی در زندان مراغه به سر می برد 
با پرداخت بدهی و رضایت از شــاکی پرونده آزاد و به 
آغــوش خانواده بازگشــت. وی ادامه داد برای آزادی 
ایــن زندانی 23 میلیون ریــال از محل اعتبارات این 
انجمن که به همت خیران نیک اندیش این شهرستان 
فراهم شــده بود به شاکی پرونده برای اخذ رضایت از 

وی پرداخت شد.

آزادی مسن ترین زندانی مراغه 
با کمک خیران

سمنان- خبرنگار کیهان:
مدیرکل دامپزشکی استان سمنان از افزایش تولید داروهای 

دامی در سال جاری در استان سمنان خبر داد.
 محمد سعیدی اظهار داشت: 50 درصد نیاز دارو های دامی، سموم 

و مکمل های کشور در سمنان تولید می شود.
وی با اشاره به فعالیت کارخانه های متعدد درزمینه تولید دارو های 
دامی در اســتان سمنان افزود: 8 کارخانه تولیدی در استان سمنان 

مشغول تولید دارو، مکمل و سموم دامپزشکی است.
مدیرکل دامپزشکی استان سمنان با اشاره به میزان تولید داروهای 
دامی در استان سمنان خاطرنشان کرد: از ابتدای امسال تاکنون یک  
میلیون و 486 هزار و 946 لیتر داروهای محلول و 4 میلیون و 899 

هزار و 151 کیلوگرم داروی پودری در استان تهیه  شده است.
ســعیدی از تولید داروهای تزریقی دامی نیز در استان خبر داد و 
گفت: از ابتدای امسال 3 میلیون و 909 هزار و 732 لیتر داروی تزریقی 
در کارخانه های تولید داروهای دامی در استان سمنان تهیه  شده است.
وی با اشاره به تولید قرص و سایر داروهای دامی در کارخانه های 
استان سمنان افزود: 5 میلیون و 658 هزار و 250 عدد قرص، 137هزار 
و 80 سرنگ پماد پستانی و 19 هزار و 892 تن دی کلسیم فسفات 

از دیگر تولیدات دارویی دامی در استان سمنان است.

مدیرکل دامپزشکی استان سمنان:
۵۰ درصد نیاز دارو های دامی کشور

 در سمنان تولید می شود

مدیرکل دامپزشکی گیلان:
روستائیان آسیب دیده از »آنفلوآنزای پرندگان« 

غرامت دریافت می کنند

بره 2 زبانه در هیرمند
متولد شد

دبیر ســتاد احیای دریاچه ارومیه گفت: تاکنون 
بودجه ای برای احیای دریاچه ارومیه تخصیص نیافته و 
ستاد دریاچه ارومیه به دنبال تخصیص اعتبارات است.
عیســی کلانتری اظهار داشت: ستاد دریاچه ارومیه به 

دنبال تخصیص اعتبارات است.
دبیر ستاد احیای دریاچه ارومیه گفت: سال گذشته ستاد 
احیای دریاچه ارومیه 300 میلیارد ریال و هفته گذشته نیز 
همین رقم را برای حل بحران دریاچه ارومیه تصویب کرد اما 
معلوم نیست که این رقم چه زمانی تخصیص می یابد.کلانتری 
تصریح کرد: تاکنون تنها 400 میلیارد تومان به دستور رهبر 
معظم انقلاب اسلامی از صندوق توسعه و از محل آب های 

مرزی به دریاچه ارومیه تخصیص یافته است.وی از رهاسازی 
آب از سدهای استان آذربایجان غربی در بهمن و اسفند ماه 
امسال به ســمت دریاچه ارومیه خبر داد و افزود: در فصل 
زمستان درجه حرارت پایین بوده و عملیات رهاسازی، آب 
دریاچه را خنک و فرایند تبخیر را کاهش می دهد.دبیر ستاد 
احیای دریاچه ارومیه بیان کرد: بنابراین پیش بینی می شود 
که تا پایان شــهریور سال آینده بین 350 تا 400 میلیون 
مترمکعب آب به سمت دریاچه ارومیه رهاسازی شود.وی با 
اشــاره به اینکه پیمانکاران کوچک دریاچه ارومیه به سبب 
مشــکلات مالی کار را تعطیل کرده اند گفت: این در حالی 
است که پیمانکاران بزرگ همچنان مشغول فعالیت هستند.

دبیر ستاد احیای دریاچه ارومیه:

تاکنون بودجه ای برای احیای دریاچه ارومیه تخصیص نیافته است

معاون استاندار:

انتقال آب فارس به بوشهر و کرمان منتفی است


